

# THE SCHOOL DISTRICT OF PHILADELPHIA

## OFFICE OF THE SUPERINTENDENT

440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301

PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

EXECUTIVE OFFICES

TELEPHONE: (215) 400-4100  
FAX: (215) 400-4101

**“Please complete the English version of the document, the target language version will be automatically completed”**

July 23, 2013

**RE:** \_\_\_\_\_

**ID#:** \_\_\_\_\_

Dear Parent/Caregiver:

I am pleased to inform you that, after Impartial Review of your child’s high school application, we are able to assign your child to \_\_\_\_\_ beginning September 2013.

The neighborhood/feeder pattern high school will forward your child’s records to their high school.

Beginning August 19<sup>th</sup>, you may contact the school for information regarding student and parent orientation meetings, school uniforms, etc.

I wish your child a successful and rewarding high school experience.

Sincerely,

Paul Kihn  
Deputy Superintendent

c: Receiving Assistant Superintendent  
Sending Assistant Superintendent  
Receiving Principal  
Sending Principal  
Kimberly Caputo  
Allison W Still  
Danielle N Seward  
Justin Thomas  
Alton Strange  
Rachel Lucks-Hecht

# 费城教育局

局长办公室

440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301  
PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

行政办公室

电话: (215) 400-4100  
传真: (215) 400-4101

2013 年 7 月 23 日

事由 \_\_\_\_\_

证件号码: \_\_\_\_\_

亲爱的家长/监护人:

很高兴通知您, 经过对您子女的高中申请进行公正评审, 2013 年 9 月起, 您子女将被安排就读\_\_\_\_\_。

您住址所属的就近入学高中/生源输送高中将会把您子女的学业记录转交给该高中。

8 月 19 日起, 您可以联系学校, 询问有关学生及家长入学培训会议、校服等方面的信息。

预祝您子女高中学业成功、学有所获。

此致,

Paul Kihn

副局长

抄送: 接收学校所属分局局长  
送出学校所属分局局长  
接收学校校长  
送出学校校长  
Kimberly Caputo  
Allison W Still  
Danielle N Seward  
Justin Thomas  
Alton Strange  
Rachel Lucks-Hecht